
 
 

 
 

Ερμούπολη, 14 Απριλίου 2008  
Αρ. πρωτ. 5823 

 
 
 
 

Προς:  
 

Υφυπουργό Οικονομίας και Οικονομικών  
κ. Γιάννη Παπαθανασίου  
Νίκης 5 – 7 
101 80 ΑΘΗΝΑ 

Κοιν.  Υπουργό Ανάπτυξης 
κ. Χρήστο Φώλια 
Μεσογείων 119 
115 26 ΑΘΗΝΑ 

 
 
Θέμα: Αξιολόγηση επενδυτικών προτάσεων που υποβλήθηκαν στο Π.Ε.Π.  

 Ενίσχυσης Μικρών και Πολύ Μικρών Επιχειρήσεων του Εμπορίου και της  
 Παροχής Υπηρεσιών. 

 
 
Κύριε Υφυπουργέ,  
 
 
Σχετικά με το παραπάνω θέμα, κατά την επικοινωνία που είχαμε με την Ένωση 
Ελληνικών Τραπεζών, πληροφορηθήκαμε ότι ο αριθμός των εγκεκριμένων επενδυτικών 
σχεδίων που θα ενισχυθούν, κινήθηκε σε πολύ χαμηλά ποσοστά ως προς τον συνολικό 
αριθμό όχι μόνο των υποβληθέντων, αλλά και των επιλέξιμων.  
 
Συγκεκριμένα, σε συνολικό αριθμό 1.784 υποβληθέντων επενδυτικών σχεδίων στην 
Περιφέρεια Νοτίου Αιγαίου, κρίθηκαν επιλέξιμες 1.267, ενώ εγκρίθηκαν 412, καθώς η 
βάση της βαθμολογίας, διαμορφώθηκε στο 72,5 περίπου. 
  
Όπως ήταν αναμενόμενο, αυτό προκάλεσε τις αντιδράσεις πολλών ενδιαφερομένων 
επιχειρηματιών, οι οποίοι έσπευσαν να λάβουν περισσότερες πληροφορίες από το 
Επιμελητήριό μας, ζητώντας ταυτόχρονα την παρέμβασή μας.  
 
Οφείλουμε να σας ενημερώσουμε, ότι το Επιμελητήριό μας έχοντας αναπτύξει υποδομές 
με σκοπό να συμβάλλει δραστικά στη διάχυση της επιχειρηματικής πληροφόρησης με 
έντυπο και ηλεκτρονικό υλικό αλλά και επιχειρηματικές συναντήσεις, έπαιξε ενεργό 
ρόλο στα υψηλά αποτελέσματα που παρουσίασε η Περιφέρειά μας σε αριθμό προτάσεων 
για το συγκεκριμένο κύκλο.  
Ωστόσο, τα αποτελέσματα μετά την ολοκλήρωση της διαδικασίας αξιολόγησης, ήταν 
απογοητευτικά και δυσανάλογα των προσπαθειών μας και της κινητοποίησης των 
επιχειρηματιών.   



 
 
 

 
Θεωρώντας υποχρέωσή μας να σας ενημερώσουμε, όχι μόνο για την διάσταση που 
έχουν λάβει οι αντιδράσεις, αλλά και για το αρνητικό κλίμα που τείνει να δημιουργηθεί 
με κίνδυνο απαξίωσης από πλευράς επιχειρηματιών της συμμετοχής σε μελλοντικά 
προγράμματα, προτείνουμε την αναθεώρηση του προϋπολογισμού σε επίπεδο 
Περιφέρειας, στο βαθμό που είναι δυνατή.    
 
 
 
Με εκτίμηση, 
 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ ΡΟΥΣΣΟΣ 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

     
 


